
            OBECNÝ   ÚRAD  ZOMBOR , 991 22   p. BUŠINCE                                               
Číslo: 3/2019 V Zombore dňa: 13.03.2019

    Z Á P I S N I C A

Písaná v priebehu riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa

13.03.2019 v  čase o  11.00 hod.

v miestnosti zasadačka obecného úradu v Zombore.

Prítomní:

Obecné zastupiteľstvo : 1.  Milan Makovník
2.  Tomáš Chán
3.  Peter Toman

Kontrolór obce: Ing. Slavomír Čerpák

Predsedajúci Milan Makovník oznámil, že Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v
stanovenej lehote, že všetci poslanci Obecného zastupiteľstva a členovia rady
Obecného zastupiteľstva boli na toto písomne včas pozvaný. Ďalej konštatuje, že
z celkového počtu 3 prítomných Obecného zastupiteľstva, členov rady Obecného
zastupiteľstva je prítomných 3 poslanci, teda zasadanie Obecného zastupiteľstva
je v zmysle § 2 ods. 2 Zákona SNR č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení uznášania
schopné.

   Za overovateľov zápisnice menujem

1.   Tomáš  Chán 2.    Milan  Makovník  

P R O G R A M :

 1. Zahájenie zasadnutia
 2. Schválenie programu
 3. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice
 4. Kontrola prijatých uznesení z posledného zasadnutia  
 5. Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2018
 6. Odmena zastupcovi starostu obce
 7. Projekt – detské ihrisko 
 8. Projekt – akvizícia knižníc – nákup kníh
 9. Projekt – menšia knižná infraštruktúra
10. Plány na rok 2019
11. Rôzne
12. Diskusia
13. Návrh na uznesenie
14. Záver



R O K O V A N I E

K bodu č. 1

Zahájenie riadneho verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva v Zombore previedol p.
Milan Makovník poslanec a zástupca starosta obce Zombor, kde privítal všetkých 
prítomných.

K bodu č. 2

Zástupca starostu obce prečítal obecnému zastupiteľstvu program zasadnutia na 
schválenie. Poslanci obecného zastupiteľstva program zasadnutia jednohlasne schvaľujú .
K doplneniu programu nedošlo, tak sa začalo rokovať.
Za – 3 poslanci - M. Makovník, T. Chán, P. Toman
Proti – 0, Zdržal sa – 0,

K bodu č. 3

Určenie overovateľov a  zapisovateľa zápisnice bol ďalší z bodov programu. Overovateľov 
tejto zápisnice zástupca starostu obce určil poslancov Tomáš Chán a Milan Makovník.   
Zápisnicu zapíše Darina Galová. Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie  
overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
Za - 3 poslanci - M. Makovník, T. Chán, P. Toman
Proti - 0, Zdržal sa - 0

K  bodu č. 4

Zástupca starostu obce dal slovo zapisovateľke, aby prečítala uznesenie z posledného 
zasadnutia. Zapisopvateľka prečítala obecnému zastupiteľstvu schválené uznesenie zo 
dňa 13.03.2019. Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie uznesenie z 
posledného zasadnutia.
Za - 3 poslanci - M. Makovník, T. Chán, P. Toman
Proti - 0, Zdržal sa - 0

K bodu č. 5

Zástupca starostu obce dal slovo hlavnému kontrolórovi obce, aby prečítal obecnému 
zastupiteľstvu správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2018. Po prečítaní 
sa zástupca starostu obce opýtal poslancom obecného zastupiteľstva či berú na vedomie 
správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2018.  Poslanci obecného 
zastupiteľstva správu o kontrolnej činnosti za rok 2018 jednohlasne berú na vedomie.
Za - 3 poslanci - M. Makovník, T. Chán, P. Toman
Proti - 0, Zdržal sa – 0

K bodu č. 6

V tomto bode bolo odsúhlasenie odmeny pre zástupcu starostu obce počas neprítomnosti 
starostu obce M. Galu, nakoľko je starosta obce M. Galo práceneschopný.
Návrh na odmenu zástupcu starostu obce, zástupca starostu navrhol 100 € v hrubom 
mesačne. Návrh zástupcu starostu obce poslanci jednohlasne schválili. 
Za - 3 poslanci - M. Makovník, T. Chán, P. Toman 
Proti - 0, Zdržal sa - 0.



K bodu č. 7

Zástupca starostu obce M Makovník predložil poslancov obecného zastupiteľstva na 
schválenie projekt - Detské ihrisko. Tento projekt je podporený rozvoju športu, kde 
finančná dotácia je od 8.000 € do 12.000 €, spoluúčasť obce je 5%. Nakoľko sa o slovo 
prihlásili aj prítomný občania, ktorý vypovedali, že načo bude obci detské ihrisko, a že sa 
to vybuduje len pre cigánov, ktorý ihrisko zničia, aby sa radšej použili financie na 
kamerový systém. Zástupca starostu obce odpovedal prítomným, že táto dotácia sa dá 
využiť len na projekt detské ihrisko. Na kamerový systém zatiaľ nie je výzva. Ďalej 
zástupca starostu obce povedal, že detské ihrisko je preto, aby sa maloleté deti nehrali v 
autobusovej búdke.  Zástupca starostu dal preto na schválenie projekt – Detské ihrisko.  
Za - 0 poslanci  
Proti – 3 poslanci - M. Makovník, T. Chán, P. Toman 
Zdržal sa - 0.

K bodu č. 8

V tomto bode dal zástupca starostu obce slovo zapisovateľke slovo, aby oboznámila 
poslancov obecného zastupiteľstva o projekte – Akvizícia knižníc. Zapisovateľka prečítala 
poslancom obecného zastupiteľstva štruktúru podpory, ktorá je  zameraná na nákup kníh, 
časopisy a iné periodiká. Poskytnutá dotácia projektu je od 1.000 € do 20.000 €. 
Poskytnutie dotácie pre našu obec je 1.000 €, spoluúčasť obce na projekte je 5 %. 
Zástupca starostu sa opýtal poslancom obecného zastupiteľstva, že či schvaľujú projekt, 
ktorý prečítala zapisovateľka. Poslanci projekt jednohlasne schválili. 
Za - 3 poslanci - M. Makovník, T. Chán, P. Toman
Proti - 0, Zdržal sa - 0

K bodu č. 9

Aj v tomto bode dal zástupca starostu obce slovo zapisovateľke, aby oboznámila 
poslancov obecného zastupiteľstva o projekte – Vybavenie knižníc a menšia knižná 
infraštruktúra. Zapisovateľka prečítala poslancom  obecného zaastupiteľstva štruktúru 
podpory, ktorá je zameraná na skvalitnenie nábytkového vybavenia, modernizáciu knižníc,
nákup výpočtovej techniky alebo skenerov. Poskytnutá dotácia projektu je od 2.000 € do 
10.000 €.  Presná suma dotácie pre našu obec ešte nie je presná, spoluúčasť obce v 
tomto prípade je 10 %. Zástupca starostu obce sa opýtal poslancom obecného 
zastupiteľstva, že či schvaľujú projekt, ktorý prečítala zapisovateľka. Poslanci obecného 
zastupiteľstva projekt jednohlasne schválili.
Za - 3 poslanci - M. Makovník, T. Chán, P. Toman
Proti - 0, Zdržal sa - 0

K bodu č. 10

Plán na rok 2019:
Poslanec Tomáš Chán mal návrh, aby bola v obci kompostáreň, ďalej mal návrh ohľadom 
čistenia okolo cirkevnej školy. Čistenie járkov, ktoré patrí Povodiu Ipľa. Obecné 
zastupiteľstvo berie na vedomie plán na rok 2019.
Za – 3 poslanci – M. Makovník, T. Chán, P. Toman
Proti – 0
Zdržal sa – 0
    



K bodu č. 11

Rôzne:
Zistená informácia na otázku občana p. D. Daniela ohľadom vyčistenia od kríkov pod 
cestnou komunikácou mimo obce. Zástupca starostu oznámil, že starosta obce zistil, že 
cestná správa dáva obci povolenie na vyčistenie od kríkov pod cestnou komunikáciou.
Ďalej oznamuje, že obec to môže vyčistiť na vlastné náklady obce a obyvateľov obce. 
Zástupca starostu preto povedal, že ak to má obec vyčistiť bude potrebné zakúpiť na obec
motorovú pílu. Cestná správa poskytne obci značky a odvezie vysekané kríky. Obecné 
zastupiteľstvo sa k zakúpeniu motorovej píly pre obec nevyjadrilo.
Zistená informácia na otázku občanky p. M. Ivanovej ohľadom prehĺbenia járku pri mojej 
nehnuteľnosti a ktorý je pri ceste, nakoľko keď prší, steká po celej ceste dažďová voda 
spolu z blatom. Odpoveď na túto otázku odpovedala zapisovateľka, že pozemok, ktorá je 
pod nehnuteľnosťou občanky p. Ivanovej je založený na Daňovom úrade B. Bystrica. 
Zástupca starostu predložil poslancom obecného zastupiteľstva žiadosť od p. T. 
Šarkőziovej o prenajatie kultúrneho domu (bývalá COOP Jednota) za účelom osláv 
Svätého prijímania. Nakoľko prenájom kultúrneho domu pre občanov je schválené 
obecným zastupiteľstvom, túto žiadosť od p. T. Šarkőziovej všetci 3 poslanci berú na 
vedomie.

K bodu č. 12 
Diskusia : Do diskusie sa zapojili všetci prítomný. 
Otázka od p. J. Lavríkovej na p. S. Čerpáka hlavného kontrolóra obce odkiaľ pochádza a 
ako sa dostal do našej obce za kontrolóra obce. Hlavný kontrolór obce S. Čerpák 
odpovedal p. Lavríkovej na jej otázku odkiaľ pochádza, aké má vyštudované školy, aký 
titul a údaje zo životopisu. Ďalej sa opýtala p. hlavného kontrolóra ohľadom rozpočtu  a 
výdavku určené na oslavu dôchodcov a jubilantov. Hlavný kontrolór odpovedal, že financie
určené na tento účel, keď sa nevyčerpajú sa zaúčtujú do rozpočtu ako rozpočtové 
opatrenie.
Otázka od p. M. Daniela bola prečo nie je v invenarizácií majetku zaevidovaný počítač. 
Zapisovateľka odpoveda, že počítač bol riadne zakúpený a musí byť zaevidovaný v 
majetku obce. Na túto otázku odpovedal aj p. hlavný kontrolór, že počítač môže byť 
zaevidovaný v drobnom majetku nakoľko suma nepresiahla 500 €. 
Ďalšia otázka od p. M. Daniela bola na zapisovateľku D. Galovú, prečo nie je zaevidovaný 
traktor, ktorý starosta obce odkúpil od p. V. Lavríka. Zapisovateľka odpovedala, že doteraz
p. V. Lavrík nepredložili kúpno-predajnú zmluvu. 
Ďalšia otázka bola od p. M. Daniela, že prečo je zasadnutie znova v doóbedných 
hodinách, keď mu starosta obce prisľúbil, že sa budú konať v poóbedných hodinách. Mám 
informáciu, že preto sú zasadnutie v doóbedných hodinách, aby sa na zasadnutie vedel 
dostaviť aj p. hlavný kontrolór obce. Hlavný kontrolór odpovedal, že je to pravda a p. 
starosta mu vychádza v ústrety, nakoľko v iných obciach chodím vo večerných hodinách 
domov a ja mám zásadu, že sa chcem zúčastnovať všetkých zasadnutí obecných 
zastupiteľstiev. 
Ďalšia otázka bola, že kde sú financie alebo naturálie za prenájom poľnohospodárskej 
pôdy, ktorej nájomca je V. Ádám Čeláre. Zapisovateľka si túto otázku poznačila a postúpi 
ju starostovi obce, aby vedel zástupca starostu na otázku odpovedať na ďalšom 
zasadnutí.
Otázka od p. poslanca T. Chána bola, kedy sa uskutočnil prepis pozemku pod obecnou 
studňou, nakoľko sa zistilo, že patrí Vodárenskej spoločnosti. Zapisovateľka túto otázku 
poznačila, s tým, že zistiť cez Pozemkové knižné vložky.   



K bodu č. 13

Návrh na uznesenie poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne prijali a schválili.  Tvorí
neodolateľnú prílohu tejto zápisnice. Hlasovanie za návrh na uznesenie bolo nasledovné :

za                     3     M. Makovník, T. Chán, P. Toman
proti                  0
zdržal sa           0
K bodu č. 14

Záver: po vyčerpaní všetkých bodov rokovania programu sa zástupca starostu Milan 
Makovník všetkým poďakoval za účasť a považoval oficiálnu časť verejného zasadnutia 
obecného zastupiteľstva v Zombore za ukončenú.

Zápisnicu zapísala : Darina Galová

Overovatelia zápisnice :

Tomáš  Chán                                     

Milan Makovník                                     

Marián G a l o 
 starosta obce



        N Á V R H    N A    U Z N E S E N I E  č. 3 / 2019

z  verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva  obce  Zombor, ktoré sa konalo 
dňa  13.03.2019 o 11,00 hod. v zasadačke obecného úradu v Zombore.
                                                                                                        

Obecné zastupiteľstvo v Zombore

A.   berie na vedomie :

1. overovateľov zápisnice poslancov  Tomáš Chán, Milan Makovník 
    a zapisovateľa p. Darinu Galovú,
2. kontrolu prijatých uznesení z posledného verejného zasadnutia 
3. správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2018 
4. plán na rok 2019
5. žiadosť od občanky T. Šarkőziovej.

B.   schvaľuje :

1. program zasadnutia
2. odmenu pre zástupcu starostu vo výške 100,- € mesačne v hrubom 
3. projekt – Akvizícia knižníc
4. projekt – Vybavenie knižníc a menšia knižná infraštruktúra

C.   Neschvaľujú :

1.  projekt – Detské ihrisko, hradené z dotácií programu Podpory rozvoja športu na rok 
2019.

Uznesenie schválené v Zombore dňa 13.03.2019

Marián G a l o
  starosta obce



V Ý P I S  Z U Z N E S E N I A

Obecné zastupiteľstvo v Zombore

na svojom verejnom zasadnutí, ktoré sa konalo dňa 13. marca 2019 schválilo 
odmenu pre zástupcu starostu Milana Makovníka, nar. 16.07.1958 vo výške 100,- € 
mesačne v hrubom. 

Uznesenie schválené v Zombore dňa 13.03.2019

Marián G a l o
 starosta obce


